



www.alkadycars.com



www.alkadycars.com









Alkady Cars











WINGLE 7
ESP





GREAT WALL





















Cars









PULL

MIST

OFF

LO

H







Alkady Cars



⚠ 注意

- 1、贴膜可能会影响屏幕的显示效果以及触摸屏灵敏度，使用前请撕掉保护膜！
The protective film may have an influence on screen displaying and touch sensitivity, please peel off protective film before use.
- 2、请勿私自贴膜，若因私自贴膜导致的产品损坏，将不予保修！
Please do not paste protective film without permission. Damages on product, due to protective film pasting without permission, will not be in the range of warranty.
- 3、使用整车备用电源时，请选用带滤波电路的车载充电器对外挂设备供电，以免对收音机、导航信息产生干扰！
When using a vehicle standby power supply, please use a vehicle charger with a filter circuit so as not to interfere with the Radio and Navigation signals.













△ 注意

1. 贴膜会影响后视镜的视野，使用时请注意安全。
The protective film may have an influence on rearview mirror visibility, please pay attention to safety when using.

2. 贴膜会影响后视镜的视野，使用时请注意安全。
Please do not paste protective film without permission. Turn off the product due to protective film pasting without permission will be in the scope of warranty.

3. 贴膜会影响后视镜的视野，使用时请注意安全。
When using a vehicle standby power supply, please use a vehicle charger with a filter circuit so as not to interfere with the Audio and Navigation system.



www.alkadycars.com



⚠ 注意

1. 贴膜可能会影响屏幕的显示效果以及触摸屏灵敏度，使用前请撕掉保护膜！
The protective film may have an influence on screen displaying and touch sensitivity, please peel off protective film before use.
2. 请勿私自贴膜，若因私自贴膜导致的产品损坏，将不予保修！
Please do not paste protective film without permission. Damages on product, due to protective film pasting without permission, will not be in the range of warranty.
3. 使用整车备用电源时，请选用带滤波电路的车载充电器对外挂设备供电，以免对收音机、导航信息产生干扰！
When using a vehicle standby power supply, please use a vehicle charger with a filter circuit so as not to interfere with the Radio and Navigation signals.









www.alkadycars.com

